
یک مطالعه جدید ارتباطی بین نوشیدن قهوه بدون شکر و کاهش وزن 
پیدا کرده است.

به گزارش خبرنگار مهر به نقل از هلث لاین، افزایش مصرف کافئین 
با تغییرات وزن مرتبط است. با این حال، افزودن یک قاشق چایخوری 
شکر این مزیت را از بین می برد. محققان می گویند قهوه ممکن است با 
تحریک کالری سوزی یا سرکوب اشتها به کاهش وزن کمک کند. قهوه 
بدون شکر می تواند به کاهش وزن افراد کمک کند زیرا آنها کالری کمتری 
دریافت می کنند. در این مطالعه، از همه شرکت کنندگان خواسته شد 

تا پرسشنامه هایی را در مورد مصرف غذا و نوشیدنی خود در طول سال 
گذشته و همچنین در چهار سال آینده پر کنند. داده ها در مورد میزان 
قهوه نوشیدنی آنها - هم کافئین دار و هم بدون کافئین - و همچنین آنچه 
که آنها انتخاب کردند به قهوه شأن اضافه کنند جمع آوری شد. محققان 
سپس داده ها را تجزیه و تحلیل کردند تا مشخص کنند چه رابطه ای بین 
مصرف قهوه و وزن افراد در طول مطالعه وجود دارد. آنها دریافتند که 
مصرف یک فنجان قهوه شیرین نشده با کاهش وزن حدود ۰.۱۲ کیلوگرم 
مرتبط است. از سوی دیگر، هنگامی که افراد مصرف روزانه قند خود را 

یک قاشق چایخوری در هر غذا یا نوشیدنی افزایش دادند، ۰.۰۹ کیلوگرم 
)۰.۲۰ پوند( اضافه وزن داشتند. افزودن خامه به قهوه، هیچ تأثیری بر 
وزن نداشت. آنها همچنین دریافتند که کافئین بر وزن هم تأثیر می گذارد. 
هنگامی که مصرف میزان کافئین موجود در یک فنجان قهوه به ۱۰۰ میلی 
گرم افزایش یافت، افزایش وزن ۰.۰۸ کیلوگرم کاهش یافت. بر اساس 
یافته ها، دانشمندان به این نتیجه رسیدند که در حالی که افزایش مصرف 
قهوه به کاهش وزن افراد کمک می کند، افزودن یک قاشق چایخوری شکر 

این اثر را از بین می برد.

قهوه بدون شکر در کاهش وزن موثر است

  

تسهیلات ۵ هزار میلیاردی برای دانش بنیان ها
رئیس صندوق نوآوری و شکوفایی از اختصاص پنج هزار میلیارد تومان 
تسهیلات اشتغال زایی به شرکت های دانش بنیان خبر داد و گفت: بر 
اساس قانون بودجه بانک ها مکلف هستند با معرفی صندوق نوآوری، 
تسهیلات اشتغال را در اختیار شرکت های دانش بنیان بگذارند. بودجه 
مصوب برای این منظور از سوی دولت، پنج هزار میلیارد تومان تعیین 

شده است.
ایسنا، دکتر محمدصادق خیاطیان امروز در حاشیه آیین  به گزارش 
رونمایی از ۳ محصول دانش بنیان با قابلیت های فناورانه بالا در منطقه 
ویژه اقتصادی پیام که با حضور اکبر قنبرپور مشاور وزیر و مدیرعامل 
منطقه ویژه اقتصادی و فرودگاه بین المللی پیام برگزار شد، با بیان اینکه 
فعالیت ها در منطقه ویژه اقتصادی پیام مبتنی بر توسعه تولید و خاصه 
تولید دانش بنیان است، گفت: نزدیک به ۳۵ شرکت دانش بنیان در این 
منطقه در حال تولیدات محصولات فوق پیشرفته با فناوری های بسیار 
پیچیده هستند. از سوی دیگر رویکرد این منطقه تبدیل شدن به قطب 

اقتصاد دیجیتال در کشور و منطقه است.
رئیس صندوق نوآوری و شکوفایی در ادامه با بیان اینکه تامین مالی 
اظهار  این صندوق است،  از مهمترین وظایف  دانش بنیان  شرکت های 
کرد: ما در راستای خدمت رسانی به دانش بنیان ها ۷۷ خدمت را در چهار 
دسته اصلی تسهیلات، ضمانت نامه، توانمندسازی و سرمایه گذاری به این 

شرکت ها ارائه می دهیم.
وی با اشاره به تدوین بسته رشد تولید در صندوق نوآوری و شکوفایی 
برای توسعه فعالیت های شرکت های دانش بنیان، گفت: ما از شرکت های 
دانش بنیان مستقر در منطقه ویژه اقتصادی پیام دعوت می کنیم تا با 
افزایش رشد تولید خود به میزان ۱۰۰ درصد نسبت به سال گذشته، از 

مزیت های بسته حمایتی صندوق بهره مند شوند.
خیاطیان تصریح کرد: در حوزه اشتغال زایی در شرکت های دانش بنیان 
نیز منابع خوبی در قانون بودجه پیش بینی شده است؛ بر این اساس 
بانک ها مکلف هستند با معرفی صندوق نوآوری تسهیلات اشتغال را در 
اختیار شرکت های دانش بنیان بگذارند. بودجه مصوب برای این منظور از 
سوی دولت، پنج هزار میلیارد تومان تعیین شده است. در حوزه توسعه 
نیز تسهیلات خوبی  ایجادی دانش بنیان  ظرفیت شرکت ها و طرح های 
درنظر گرفته شده است. رئیس صندوق نوآوری و شکوفایی در ادامه با 
اشاره به اهمیت حوزه صادرات در فعالیت های دانش بنیانی کشور، گفت: 
خوشبختانه در منطقه ویژه اقتصادی پیام شرکت هایی فعالیت دارند که 
دارد. صندوق  را  بازارهای صادراتی  در  قابلیت حضور  آن ها  محصولات 
نوآوری در حوزه صادرات، بسته  حمایتی را طراحی کرده است و به حمایت 

ویژه از شرکت هایی که قصد صادرات دارند، می پردازد.
به نقل از روابط عمومی صندوق نوآوری و شکوفایی، وی همچنین ضمن 
تقدیر از مدیران منطقه ویژه اقتصادی و فرودگاه بین المللی پیام که با 
الگوی جدید و مناسب از تولید دانش بنیان در این منطقه حمایت می کنند، 
گفت: مقرر شده است شرکت های دانش بنیانی که در این منطقه رشد دو 
برابری در حوزه اشتغال زایی داشتند یا قادر به افزایش آن هستند، بتوانند 
دانش بنیان  ویژه شرکت های  نوآوری  اشتغال زایی صندوق  تسهیلات  از 

بهره مند شوند.
دکتر خیاطیان در پایان با بیان اینکه در نشست با مدیرعامل منطقه 
ویژه اقتصادی و فرودگاه بین المللی پیام مقرر شد یک صندوق پژوهش و 
فناوری تخصصی در منطقه پیام تاسیس شود، گفت: همچنین قرار است 
به منظور تجهیز و تکمیل خطوط تولید و افزایش ظرفیت تولید در منطقه، 
تسهیلات متناسبی در اختیار شرکت های دانش بنیان قرار گیرد و در حوزه 

صادراتی نیز از آنها حمایت ویژه ای خواهیم کرد.
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علی رغم دستور رئیس جمهور مبنی بر صفر 
شدن صف وام ازدواج تا پایان تابستان بر اساس 
آخرین اطلاع کسب شده همچنان ۲۵۰ هزار نفر 

در این صف منتظر دریافت وام هستند.
وام ازدواج یکی از تسهیلاتی است که خیلی از 
جوانان سراغ گرفتنش می روند؛ به اعتقاد بسیاری 
از خانواده ها دریافت وام ازدواج بهنگام می تواند 
برخی از این مشکلات را برطرف کند و بر همین 
رئیس  سوی  از  آن  پرداخت  در  شتاب  اساس 

جمهور نیز مورد تاکید قرار گرفته است.
با  معمولا  ازدواج  وام  دریافت  روزها  این   
چالش هایی مانند پاسخ گویی بانک ها و الزام به 
داشتن چند ضامن و صف های طولانی این وام 

همراه بوده است.
موضوعی که باعث شد برای بهبود این شرایط 
مجلس شورای اسلامی مصوب کند برای دریافت 
وام ازدواج بانک عامل به هیچ وجه اجازه دریافت 

بیش از یک ضامن را ندارد.
پیشنهاد  با  هرساله  اسلامی  شورای  مجلس 
دولت رقم وام ازدواج را در قانون بودجه مصوب 

می کند.
برای سال جاری رقم این وام افزایش پیدا کرد و 
به ۱۸۰ میلیون تومان رسید همچنین این مبلغ برای 
دختران زیر ۲۳ و پسران زیر ۲۵ سال ۲۲۰ میلیون 

تومان مصوب شد.
ازدواج  وام  دریافت  طولانی  صف های  اما 

زوج های جوان را با مشکلاتی مواجه کرده است.
مسئله ای که باعث شد امسال در جشن هفته 
ازدواج رئیس جمهور به آن واکنش نشان دهند و 
بر تسریع در پرداخت تسهیلات بانکی برای ازدواج 

تاکید کنند.
پیرو تاکید رئیس جمهور چند روز بعد رئیس 
دفتر رئیس جمهور در نامه ای به رئیس کل بانک 
مرکزی بخشی از تاکیدات رئیس جمهور درباره رفع 
موانع و مشکلات پرداخت تسهیلات ازدواج را در 

قالب دستورات پنج گانه به او ابلاغ کرد.
در این دستور تاکید شده بود صف متقاضیان 

سال  تابستان  پایان  تا  ازدواج  قرض الحسنه  وام 
جاری باید به صفر برسد، زمان معرفی به شعب 
باید ۱۵ روز باشد، شعب سخت گیری در تضامین 
نداشته باشند و در غیر این صورت مدیران متخلف 

پیگیری می شوند.
حالا با توجه به گذشت بیش از ۱۵ روز از پاییز 
این موضوع را از حجت الاسلام مهدی متقی فر 
مدیر کل دفتر برنامه ریزی و توسعه اجتماعی 

جوانان وزارت ورزش و جوانان پیگیری کردیم.
متقی فرد در گفتگو با باشگاه خبرنگاران جوان 
گفت: توقع داشتیم پس از دستور رئیس جمهور 
اما  کند،  پیدا  کاهش  ازدواج  وام  دریافت  صف 

همچنان ۲۵۰ هزار نفر در صف دریافت وام ازدواج 
هستند. وزیر اقتصاد در مردادماه امسال درباره 
موانع و مشکلات متقاضیان وام ازدواج گفته بود 
در زمینه وام های ازدواج، بانک مرکزی به صورت 
متمرکز بخشنامه های مربوطه را ابلاغ می کند و 
مسئله صف وام ازدواج که موجب نارضایتی مردم 
شده، درست است و پیگیری ها در موضوع وام 

ازدواج قطعی است.
اواخر شهریور هم مهدی صحابی مدیر اعتبارات 
بانک مرکزی در خصوص صف وام ازدواج گفته 
صفر  به  را  این صف  بخواهند  بانک ها  اگر  بود 
برسانند به ۱۳۷ هزار میلیارد تومان منابع نیاز دارند 

و پیش بینی می شود که شبکه بانکی تا پایان سال 
۱۴۴ هزار میلیارد تومان منابع جذب کنند.

با توجه به اظهارات مسئولان صف های طولانی 
باید  بنابراین  و  دارد  ادامه  همچنان  ازدواج  وام 
منتظر ماند و دید شبکه بانکی کشور چه زمانی 
به دستور رئیس جمهور مبنی بر صفر شدن صف 

وام ازدواج عمل می کند!
ماه  چندین  همچنان  ازدواج  وام  متقاضیان   
شعب  برخی  اندازی  سنگ  و  بروکراسی  درگیر 
از  بهبود وضعیت  بانکی هستند، شرایط جهت 
سوی بانک مرکزی به بانک ها ابلاغ شده، اما در 

اجرا با کم توجهی برخی بانک ها مواجه می شود.

 متقاضیان وام ازدواج همچنان 
چندین ماه درگیر بروکراسی 
و سنگ اندازی برخی شعب 
بانکی هستند، شرایط جهت 
بهبود وضعیت از سوی بانک 

مرکزی به بانک ها ابلاغ شده، 
اما در اجرا با کم توجهی برخی 

بانک ها مواجه می شود

بانک مرکزی دستور رئیس جمهور را اجرا نکرد

۲۵۰ هزار نفر همچنان در صف وام ازدواج
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